



---

## A NOTE FROM THE DIRECTOR

---

June 1, 2021

Dear AISG Community,

(Scroll down for Chinese translation 请翻阅后面的中文翻译)

Today, classes and school routines resumed on both campuses at AISG. We had full attendance and celebrated two memorable events, the Grade 8 promotion and the EASA performing arts ensembles. With a combination of over 300 watching virtually for both events, everyone enjoyed the opportunity to celebrate together.

We also successfully completed COVID testing for our students, faculty and staff at Ersha campus. The testing was managed by the government, who tested many schools in the area.

Most importantly, we look forward to another day of school tomorrow. **Please note, our default is to continue to have school unless we are notified otherwise.**

If we are notified to close either or both of our campuses, we will send an update to our community as soon as possible. Therefore, continue to monitor all school communication as we continue to experience a very fluid situation.

In closing, we look forward to another great day at school tomorrow and we thank you for your continued support. For any questions or concerns, please email [prepare@aisgz.org](mailto:prepare@aisgz.org).

Kind regards,

Kevin Baker  
Director

2021年6月1 日

尊敬的家长,

今天，AISG 两个校区都恢复了上课和学校的日常活动。我们的出勤人数很多，并庆祝了两个令人难忘的活动，即 8 年级开学典礼和 EASA 艺术表演。超过 300 人通过虚拟线上方式观看了这两项活动，大家都很高兴，有机会一起庆祝。

我们还成功地为二沙校区的学生、教职员工完成了 COVID 核酸检测。检测由政府管理，政府对该地区的许多学校进行了检测。

最重要的是，我们期待明天继续上学。**请注意，除非另行通知，否则我们的默认是继续上学。**

如果我们被通知一个或两个校区停课，我们将尽快向我们的社区发送更新。因此，当我们继续经历非常不稳定的情况时，请继续关注所有学校的沟通信息。

最后，我们期待明天上学又是美好的一天，我们感谢您一直以来的支持。如果您有任何问题或担心，请发送电子邮件至 [prepare@aisgz.org](mailto:prepare@aisgz.org)。

真挚问候，

Kevin Baker

校长



**American International School of Guangzhou**  
Er Sha Campus No 3 Yan Yu Street South, Er Sha Island  
Guangzhou, (8620) 8735 3392

[www.aisgz.org](http://www.aisgz.org)